

Protokoll Styremøte Haugesund Turistforening

Møte 06/2025. Mandag 25. august 2025

Tid: 17:00.

Sted: Bytunet, Strandgata 171.

Deltakere

Styremedlemmer

- Rolf Børseth, styreleder
- May Britt Vihovde, nestleder
- Anne Kindlihagen
- Eli Severinsen
- Geir Kvassheim
- Harald Selsås
- Oddbjørn Jensen
- Johan Skjetne, Varamedlem
- Marie-Louise Bordvik, Varamedlem - Forfall

Andre deltakende/observatører

- Rune Flage Stumo, daglig leder

Saksliste

Beslutning

1. Sak 43-06/25

Innkalling og saksliste

Kravene til å fatte vedtak jfr. Aksjeloven §6-24 er oppfylt.

Vedtak

Innkalling og saksliste er godkjent

Beslutning

2. Sak 44-06/25

Protokoll

Se protokoll fra styremøte 05/2025, 19. juni 2025.

Vedtak

Protokoll fra styremøte 05/2025, datert 19.06.2025 ble godkjent.

Beslutning

3. Sak 45-06/25 Regnskap for juni og juli 2025

Gjennomgang av regnskapet for juni og juli 2025. Regnskapet ble lagt ut i møteinnkallingen. Regnskapet ble gjennomgått. Resultatet er bedre enn forventet. Overnattingstallene fra hyttene er gode, og vi har en oppgang i juli på hyttene på rundt 30%. Dette viser godt igjen i tallene våre og driftsresultatet er nå bedre enn på samme tid i fjor.

Vedtak

Styret tar regnskapet til orientering.

Orientering

4. Sak 46-06/25 Status på sak om kjøp av eiendommen Friluftslivets hus

Formannskapet i Haugesund kommune vedtok i juni at Haugesund Turistforening og Haugesunds Fjell-lag kan få kjøpe Friluftshuset for takst – kr. 1 000 000,-. Nå arbeides det med tre saker.

1. Vi er i gang med prosessen om å kjøpe eiendommen. Før vi kan overta må det gjøres en grensejustering. Dette skal utføres av kommunen og bekostes av oss som kjøpere. Dette er nødvendig for å få riktig form på eiendommen. Vi er i dialog med kommunen om dette og arbeidet starter i neste uke.
2. Det må lages en avtale med Fjell-laget og sambruken av eiendommen. Vi har bistand fra advokat i dette arbeidet.
3. Det arbeides samtidig med hvordan vi skal utvikle eiendommen. Rolf Svendsen er prosjektleder i dette arbeidet og har knyttet til seg Stein Jarle Helgeland og Helge Kvale som frivillige. I tillegg er daglig leder involvert sammen med representant fra Fjellaget. Vi må finne en arbeidsform der vi sikrer at alt er forankret i styrene både i HT og i HFL.

Vedtak

Styret tar saken til orientering.

5. Sak 47-06/25

Styreleders rapport - Orienteringssak

Gjennomgang ved styreleder.

- Tilbakemelding fra naboer på Vibrandsøy
- Litt info fra Hyttekomiteen fra Villa Vibrandsøy

Vedtak

Styret tar styreleders rapport til orientering.

- Styret gir innstillingskomiteen fullmakt til å starte arbeidet med å finne noen nye yngre komitededlemmer som kan tre inn umiddelbart på Villa Vibrandsøy.

6. Sak 48-06/25

Daglig leders rapport – Orienteringssak

Gjennomgang ved daglig leder.

- Orientering om status for Austmannabu i Slettedalen. Møte i Hyttedrift. De ønsker å søke Olav Thon stiftelsen om midler til arbeidet. Søknad om bruksendring er sendt til Sauda kommune. Vi venter på svar på denne.
- Hauahuset: Foreningen har en flytebrygge som ligger på Vibrandsøy. Vi har bedt om pris på vedlikehold og oppgradering av denne. Dette er en stålbygge som skal få Kajakk og Kano av- og påstigning, og vi skal bygge et tredekke. Håpet er at denne skal ligge foran Hauahuset og være med å styrke friluftssatsingen ute på Vibrandsøy.
- Orientering fra samling om Kystsatsingen i DNT.
- Kort om friluftssommer 2025. Her får vi veldig gode tilbakemeldinger. Flott tiltak for barn og unge!
- Vi jobber med en omorganisering av systemet for overnatting. Fra og med 1. november 2025 vil vi vurdere å legge inn alle sengene som bestillingssenger. Dette betyr og at alle tillitsvalgte som skal overnatte gratis, eller er på tilsyn, må booke sengen sin med en rabattkode som gir gratis overnatting.

Vedtak

Styret tar daglig leders rapport til orientering.

7. Sak 49-06/25

Eventuelt

Fra Rolf Børseth: Det er kommet inn et spørsmål fra arrangement komiteen om rammer på hva de kan bruke på arrangementer? Styret er positive til at det blir satt opp arrangementer. Styret er villig til å bruke penger (Inntil kr. 100 000,-) og ber komiteen melde inn forslag til administrasjonen som vil bistå.

Fra Oddbjørn Jensen: Krevende tider i forhold til sponsormidler. Forslag om å lage et system med firmahytter. Sponsor «kjøper» seg inn i en av våre hytter med et bestemt antall overnattinger. De ansatte kan da overnatte gratis. Styret er positiv til dette initiativet, og ønsker at dette legges frem som sak på styremøtet i september.

Fra Johan Skjetne: Spørsmål om Sherpatrapper ved Langfoss. Vi i HT ønsker at utbyggingen i den øvre delen blir så moderat som mulig og støtter ikke at det skal utbedres med Trapper helt til topps. Naturvernkomiteen og Sti og Varde følger opp dette.

Vedtak

- Arrangementskomiteen tildeles midler og planlegger gjennomføringen sammen med administrasjonen.
- Administrasjonen legger frem sak om «Firmahytter» på styremøtet i september.
- Sherpatrappene ved Langfoss. Naturvernkomiteen og Sti og Varde følger opp.

Møteplan for 2025

- Mandag 29. september 2025
- Mandag 27. oktober 2025
- Mandag 24. november 2025
- Mandag 15 desember 2025 - Juleavslutning